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BRM.0002.31.2017        

Protokół Nr XXXI/17 
z XXXI  sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 28 kwietnia 2017 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Świerczewskiego 2 w 
Rynie , w godz.15:00 do 16:20.    
 
 W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 

 Sekretarz Gminy - Barbara Kowalska 

 Radca Prawny     - Teresa Dąbrowska 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy 
 
Porządek posiedzenia:    

                                  Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
6. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
    i innymi podmiotami realizującymi zadania gminy – za 2016 rok.                                         
8. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 26 w obrębie geodezyjnym 
    Ławki gm. Ryn.                                                                                                                      
9. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 241 w obrębie geodezyjnym 
    Ławki gm. Ryn.                                                                                                                       
10.Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 296 w obrębie geodezyjnym 
     Ławki gm. Ryn.                                                                                                                      
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Ryn prowadzenia zadania z zakresu   
     działalności Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.                                              
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu  w 2017 roku.                                                                                                
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn  na lata   
      2017-2025.                                                                                                                           
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2017r.                                                                                                                                                                                                                                                                           
15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Miasta i Gminy Ryn 
      za rok 2016.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
16. Sprawy różne.      
17. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Filipek- Przewodniczący Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 14 radnych. 
Nieobecna: Pani A. Jucewicz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.2 Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że wpłynęły dwie skargi. 
Zaproponował, aby Rada w dniu dzisiejszym zajęła się skargą na działalność Burmistrza MiG. 
 
Zaproponował wprowadzenie do porządku dodatkowego punku, jako pkt. 16 – Rozpatrzenie skargi 
na działalność Burmistrza MiG. (Skarga z dnia 26.04.2017r. Pana A.M.P i Pani H.D.) 
 
 
Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych, przyjęła porządek obrad z powyższą zmianą. 
 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Uwag do protokółu nie zgłoszono. Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty przez Radę Miejską 
większością głosów. Za – przyjęciem protokółu opowiedziało się 11 radnych; przeciw – nie było; 3 
radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
        w okresie  między sesjami. 
 
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że: 
 
1/ wpłynęła skarga na działalność Kierownika MGOPS z 20.04.2017r. złożona przez Panią D.S.  
– skarga stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że ma wątpliwości, co to tego czy Rada jest 
uprawniona do rozpatrywania tej skargi, w związku z tym skierował pismo do Pani T. Dąbrowskiej – 
radcy prawnego – o opinię prawną. Dodał, że ma wątpliwości , co do tego, czy Rada może 
kontrolować decyzje wydawane przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. 
Poinformował, że jeżeli Rada będzie władna do rozpoznania skargi, zajmie się nią na następnej 
sesji. 
 
2/ wpłynęła skarga  na działalność  Burmistrza MiG z 26.04.2017r. złożona przez Pana A.M.P i Pani 
H.D.- skarga stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.) 
 
3/ wpłynęło zaproszenie na otwarcie sezonu żeglarskiego, które odbędzie się  w dniu 29 kwietnia 
2017r. o godz. 12:30 na terenie Ekomariny w Rynie, organizowane prze Burmistrza MiG oraz 
Prezesa PGKiM 
 
4/ wpłynęło zaproszenie na przedstawienie z okazji Święta Konstytucji trzeciego Maja, które 
odbędzie się w dniu 4 maja 2017r. o godz.10:00 w sali widowiskowej Centrum Kultury w Rynie, 
organizowane przez Koło artystyczne ze Szkoły Podstawowej w Rynie 
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Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między   
         sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ Regionalny Ośrodek Pomocy Społecznej zorganizował wyjazd studyjny dla miast Cittaslow 
    związany z obowiązkiem realizacji projektu infrastrukturalnego, 
2/ podpisana została umowa na wykonanie III etapu nabrzeża Jez. Ryńskiego, 
3/ na prośbę Komisariatu Policji w Rynie został zakupiony alkomat, 
4/ odbyło się posiedzenie Rady Fundacji Wielkich Jezior Mazurskich, fundacja poszukuje środków  
    na funkcjonowanie, 
5/ odbyło się spotkanie w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej Kętrzyn – Sterławki-Giżycko, z   
    wyłączeniem mostu na Pięknej Górze; koncepcja projektowa przewiduje rondo w Sterławkach  
    Wielkich spowoduje to zawłaszczenie gruntów przyległych i mieszkańcy nie zgadzają się na to; 
    został złożony wniosek o zaplanowanie chodnika do WDK oraz przejścia dla pieszych; realizacja  
    inwestycji nastąpi prawdopodobnie w przyszłym roku, 
6/ odbyła się kontrola wojewody w zakresie obrony cywilnej, 
7/ odbyła się kontrola wojewody w zakresie realizacji ustawy o pomocy rodzinie, 
8/ ogłoszony został przetarg na inspektora nadzoru na budowę Regionalnego Parku w budynku po   
    byłym przedszkolu, 
9/ 26 kwietnia br. odbyła się konferencja otwierająca program PO RYBY; będą ogłaszane konkursy  
    na małe działania, 
10/ podpisano umowę na realizację I etatu przebudowy nabrzeży w województwie warmińsko-  
      mazurskim, 
11/ w Nidzicy odbyły się warsztaty Cittaslow, 
12/ w Wilkasach odbyły się zawody w ratownictwie wodnym, na których Ochotnicza Straż Pożarna   
      z Rynu zajęła II miejsce, 
13/ ogłoszono zaproszenie do składania ofert na koncepcję i projekt monitoringu w Rynie, 
14/ gmina jest na drugim miejscu w zakresie dofinansowania z programu tzw. schetynówek 
 
 
Ad.6 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił pismo Burmistrza MiG z dnia 
3.04.2017r. skierowane do Pana M. Podskalnego Dyrektora  RCK nawiązujące do wniosków Komisji 
Rewizyjnej przyjętych przez Radę na sesji 28.03.2017r. – pismo stanowi załącznik  nr 5 do 
niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.7 Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami   
         pozarządowymi  i innymi podmiotami realizującymi zadania gminy – za 2016 rok.                                         
 
Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy – przedstawiła realizację rocznego programu współpracy z 
organizacjami  pozarządowymi  i innymi podmiotami realizującymi zadania gminy – za 2016 rok.                                         
- załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – nawiązując do uwagi Pana J. Branta, zgłoszonej na posiedzeniu Komisji, 
dotyczącej zasadności wypłacania wolontariuszom tzw.„ kieszonkowego” z przyznanej dotacji 
poinformował, że pracownik sporządzający sprawozdanie oraz analizę stwierdził, że jest to zgodne z 
prawem. 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 26 w obrębie    
         geodezyjnym  Ławki gm. Ryn.                                                                                                                      
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Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały dotyczący przeznaczenia do 
sprzedaży działki niezabudowanej oznaczonej nr 26 o pow.0,18 ha, położonej w obrębie 
geodezyjnym Ławki gm. Ryn,  trybie bezprzetargowym na poprawienie warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległych oznaczonych nr 119/1 i 304.                                    
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży działki nr 26 w obrębie geodezyjnym  Ławki gm. Ryn.   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska większością głosów podjęła uchwałę. 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych; przeciw – nie było; 1 radny – wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwała Nr XXXI/220/17 – stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 241 w obrębie   
        geodezyjnym  Ławki gm. Ryn.                                                                                                                       
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały dotyczący przeznaczenia do 
sprzedaży działki niezabudowanej oznaczonej nr 241 o pow.0,05ha, położonej w obrębie 
geodezyjnym Ławki gm. Ryn,  w trybie bezprzetargowym na poprawienie warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległych oznaczonych nr 55/1, 57, 58/1 i 59.                                    
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
 i Turystyki poinformował, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży działki nr 241 w obrębie geodezyjnym  Ławki gm. Ryn.   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska większością głosów podjęła uchwałę. 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych; przeciw – nie było; 1 radny – wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwała Nr XXXI/221/17 – stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 296 w obrębie   
          geodezyjnym   Ławki gm. Ryn.                                                                                                                      
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały dotyczący przeznaczenia do 
sprzedaży działki niezabudowanej, oznaczonej nr 296 o pow.0,64ha, położonej w obrębie 
geodezyjnym Ławki gm. Ryn, w trybie bezprzetargowym na poprawienie warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległych oznaczonych nr 310, nr 6/2, nr 6/3 i nr 6/4.                                      
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
 i Turystyki poinformował, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży działki nr 296 w obrębie geodezyjnym  Ławki gm. Ryn.   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska większością głosów podjęła uchwałę. 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych; przeciw – nie było; 1 radny – wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwała Nr XXXI/222/17 – stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokółu. 
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Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Ryn prowadzenia zadania z zakresu   
          działalności Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.                                              

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na 
przejęcie od Skarbu Państwa - Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad, jako zarządcy 
dróg krajowych do wykonania przez Gminę Ryn zadania polegającego na całorocznym utrzymaniu 
chodników i trawników znajdujących się w pasie drogowym: DK nr 59 odc. Skop-Ryn w km 31 + 195 
– 22+ 805. 

 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
 i Turystyki poinformował, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę 
Ryn prowadzenia zadania z zakresu  działalności Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych, 
podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XXXI/223/17 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu 
           w 2017 roku.                                                                                                
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały dotyczący udzielenia  pomocy 
finansowej Powiatowi Giżyckiemu  na dofinansowanie wykonania dokumentacji technicznej zadania 
pod nazwą:  „Mazurska Pętla Rowerowa” na drogach powiatowych w obrębie gminy Ryn  w 
wysokości 25 500,00 zł.  
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
 i Turystyki poinformował, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Giżyckiemu  w 2017 roku. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych, 
podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XXXI/224/17 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn   
          na lata 2017-2025.                                                                                                                           
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy- przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
 i Turystyki poinformował, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Ryn  na lata 2017-2025.                                                                                                                           
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych, 
podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XXXI/225/17 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził dziesięciominutową przerwę w obradach celem 
zaopiniowania przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa  i Turystyki – 
dodatkowych zmian do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2017r. 
 
Po przerwie : 
 
Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2017r.                                                                                                                                                                                                                                                                           
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy- przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
 i Turystyki poinformował, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn 
na 2017r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych, 
podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XXXI/226/17 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Miasta i   
          Gminy Ryn za rok 2016.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

 
Pani E. Modzelewska – Kierownik MGOPS – omówiła projekt uchwały , z poprawkami. 

 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
 i Turystyki poinformował, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów 
pomocy społecznej Miasta i Gminy Ryn za rok 2016.            
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 14 radnych, 
podjęła uchwałę. 
Uchwała Nr XXXI/227/17 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 

 
Ad.16 Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza MiG. 

 
Pan J.Filipek – Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytał treść skargi  na działalność  Burmistrza 
MiG z 26.04.2017r. złożoną przez Pana A.M.P i Panią H.D. ( skarga stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokółu). 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby powyższą skargę przekazać Komisji Rewizyjnej, 
aby na dodatkowym posiedzeniu, zbadała  zarzuty zawarte w skardze 
 
Rada Miejska większością głosów przyjęła powyższą propozycję. Za - przyjęciem opowiedziało się 
13 radnych; przeciw- 1 radny; wstrzymujących się nie było. 
Wobec powyższego skarga została skierowana do Komisji Rewizyjnej celem zbadania jej 
zasadności. 
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Ad.17. Sprawy różne.      
 
Pan J. Brant zapytał, czy Pan Burmistrz MiG przeanalizował i podjął decyzję, odnośnie zmiany 
wysokości opłat za wynajem świetlic wiejskich. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że decyzja została podjęta. Pani Sekretarz miała 
przesłać zarządzenie w tej sprawie do sołectw. 
 
Pan J. Brant zapytał, o treść zarządzenia. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że treść jest bardzo pozytywna  dla mieszkańców. 
 
Pan S. Bojarski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – poinformował, że w dniu wczorajszym Rada 
Powiatu przyjęła poprawki do budżetu pod kątem przeznaczenia środków na naprawę ulic i dróg w 
mieście i gminie Ryn tj. : droga Słabowo – Ryn, Stara Rudówka-Ryn. Będzie to robione jeszcze w 
tym roku. Dodał, że została utwardzona droga powiatowa Sterławki Wielkie – Jeziorko ( do wsi). 
Dalsza część tej drogi z uwagi na brak środków nie będzie w tym roku robiona.  
Poinformował, że mieszkańcy Jeziorka proszą, aby Pan Burmistrz, w miarę swoich kompetencji i 
możliwości spowodował, żeby woda, która zlewa Jeziorko została wypuszczona dalej w kierunku 
Sterławek Szlacheckich , ponieważ wioska jest zalewana. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że uchwały powiatu w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie porozumienia z Gminą Ryn są efektem  tego, że miesiąc temu Rada Miejska podjęła 
uchwały o przeznaczeniu środków na dofinansowanie naprawy dróg powiatowych w gminie. 
W związku z zalewaniem miejscowości poinformował, że łączcie z mieszkańcami, napisał już trzy 
pisma do Starosty o zajęcie się melioracjami szczegółowymi. 
Poprosił Pana Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu, aby  na komisji, sesji Rady Powiatu zapytał 
Pana Starostę kiedy wymusi na swoich pracownikach nadzór nad melioracjami szczegółowymi. 
Prawo wodne mówi, że konserwacje  urządzeń melioracji szczegółowej  wykonuje ten, kto ma z 
tego korzyści tj. właściciele gruntów przyległych do urządzeń. Natomiast nadzór nad tym, aby ta 
konserwacja przebiegała leży po stronie starostwa. Starosta powinien dokonać kontroli, wyznaczyć 
termin usunięcia nieprawidłowości, nałożyć grzywnę w przypadku nie wykonania prac, albo wykonać 
zastępczo i obciążyć właściciela nieruchomości.  
Burmistrz MiG poinformował o otrzymaniu promesy na dofinansowanie  usunięcia azbestu z 
dachów. 
 
Pan M.Podskalny- Dyrektor RCK zaprosił na: 
1/ wernisaż fotografii Piotra Konstantynowicza „ Viva la France” , który odbędzie się w „ Galerii z 
Latarnią „ w Ryńskim Centrum Kultury, otwarcie wystawy w dniu 5 maja br. o godz.18:00 
2/ spotkania z historią cz. I „ Ryn oczami jego powojennych mieszkańców „  8 maja br. godz.18:00 
 
Pan S. Bojarski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – wracając do tematu melioracji stwierdził, że 
spółka wodna jest zobowiązana do utrzymywania drożności kanałów głównych. W sprawie  wód 
zalewających drogi zainteresuje się tą sprawą i wyjaśni jak to wygląda od strony prawnej.   
 
Pan J. Brant zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza, aby wyjaśnić z Wydziałem Środowiska 
sprawę zalewania dróg, aby radni mieli obraz, jak naprawdę wygląda melioracja na terenie gminy. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że Starosta poprzez Naczelnika Wydziału 
powinien wysyłać wezwania do przeprowadzenia konserwacji urządzeń melioracji szczegółowej, a 
za nie wykonanie obowiązku powinien nakładać grzywny. Są to zadania nałożone na Starostwa.  
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Istnieje tzw. Wojewódzki Zarząd Melioracji Urządzeń Wodnych i podległy mu zakład w Giżycku 
posiada zasoby map. Kiedyś w każdej miejscowości istniały tzw. spółki wodne, a dzisiaj ich prawie 
nie ma, ponieważ rolnicy nie płacili składek. 
Poprosił Pana S. Bojarskiego, aby w powiecie poruszył sprawę melioracji, która jest ważna 
zwłaszcza dla rolników. 
 
Pan I. Nieckarz poruszył temat, z ostatniej sesji, o dysponowaniu danymi osobowymi urzędnika oraz 
pouczeniu przez Panią Radcę Prawną, że tymi danymi nie można się posługiwać.  
Poinformował, że pochylił się nad tym tematem i znalazł następującą informację w tym zakresie : 
„ Jak podkreślono w opinii prawnej Głównego Inspektoratu Ochrony Danych Osobowych  dane 
pracownika w zakresie, w jakim wiążą się ze sferą jego życia zawodowego, a do takich zaliczają się 
jego imię i nazwisko oraz pełniona funkcja, stanowią dane służbowe, które powinny być jawne. 
Zgodnie z treścią opinii prawnej, powoływanie się przez pracownika na ustawę o ochronie danych 
osobowych, jako uzasadnienie odmowy ujawnienia „danych służbowych”, stanowi wyraz jej 
nadinterpretacji. Z kolei Sąd Najwyższy (sygn. akt I PK 590/02) zwrócił uwagę, że imiona i nazwiska 
pracowników widnieją na drzwiach w zakładach pracy, umieszcza się je na pieczątkach imiennych, 
pismach sporządzonych w związku z pracą, prezentuje w informatorach o instytucjach 
i przedsiębiorstwach, co oznacza, że zgodnie z powszechną praktyką są one zasadniczo jawne.” 
Podkreślił, że w związku z powyższym nie jest pewny, czy pouczenie w tej kwestii na poprzedniej 
sesji przez Panią Radcę Prawną było uzasadnione.  
Pan I. Nieckarz zwrócił się Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby poprosił Panią Radcę 
Prawną o wydanie przez opinii w tym zakresie.  
 
Pani T. Dąbrowska – Radca Prawny – odpowiedziała, że Pan Przewodniczący Rady nie jest jej 
przełożonym i wszelkie prośby o opinie należy kierować do Burmistrza.  
 
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady Miejskiej – odnosząc się do powyższej wypowiedzi poprosił 
Panią Prawnik o sprawdzenie struktury organizacyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn.  
 
Pan I. Nieckarz podkreślił, że poruszył ten temat dlatego, aby go wyjaśnić i aby w przyszłości nie 
było niedomówień  w sprawach związanych z dysponowaniem danymi osobowymi urzędników. 
 
 
Ad.18 Zamknięcie posiedzenia. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXI sesji Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 
posiedzenie. 
 
 
Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Jarosław Filipek 

 


